
   

 

Motie “Leefbare wijken in een Ongedeelde Stad OOK bij verdeling statushouders geen 

tweedeling 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 23 februari 2023  

Constaterende dat: - Er geen integrale agenda is voor leefbare wijken, maar enkel een 

integraal beleid voor veiligheid en handhaving  

Overwegende dat:  

- Elke Haarlemmer het verdient om in een aantrekkelijke, levendige en veilige wijk te wonen;  

- We om dat te bereiken ongelijk moeten investeren in wijken en inwoners;  

- Dit op een integrale manier – zoals bijvoorbeeld met de buurtaanpak- met en voor de wijk 

leidt tot de beste resultaten;  

- De gemeente al veel doet om de leefbaarheid in kwetsbare wijken te verbeteren, maar hier 

geen (integrale) rapportage over is bestaat - I&O Research Haarlemmers heeft gevraagd hoe 

zij de leefbaarheid in hun wijk ervaren  

- De sociaaleconomisch kwetsbare buurten negatieve scores tonen op het gebied van fysiek 

domein, sociaal domein en veiligheid (zowel in ervaring van de bewoners als objectieve 

indicatoren) 

- Opvallend is dat de gemeente tweedeling aanwakkert door statushouders met 

verschillende sociaal economische vooruitzichten toch unaniem in de goedkoopste sociale 

huurklasse te plaatsen, waardoor zij voor het overgrote deel allemaal in dezelfde wijken, 

zelfs dezelfde straten en zelfs dezelfde flats terecht komen .  

- Dit leidt tot slechter integreren van statushouders , geeft ze direct een achterstand en 

veroorzaakt zo ongewenste tweedeling 

Draagt het college 

* Een beleidsvoorstel te doen zodat statushouders niet alleen in de aller goedkoopste 

sociale huurklasse mogen wonen maar ook in andere hogere klassen.Dit om spreiding te 

bevorderen en tweedeling tegen te gaan.   

* Het voorstel aan de raad te sturen ter bespreking 

 



 


